
Rådmandsmøde (Rådmandsmøde)

17-12-2024 11:30 - 14:30
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Information:Pkt. 1 kl. 11.30-11.45 Christian Boel
Pkt. 2 kl. 11.45-12.00 Anja Fynbo
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Pkt. 11 kl. 14.15-14.30

Mødedeltagere : Christian Boel, Christian Budde Opstrup, Jens Bejer
Damgaard, Niels Jørgen Rasmussen, Otto Junge Ohrt, Heidi Have
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Referat

Punkt 1: Evaluering af Ungdomstopmødet 2024

Rådmandsmødekredsen

• Tog evalueringen til efterretning
• Besluttede, at HR arbejder videre med diversitet og inklusion, ledelsesudvikling,
onboarding og mulighed for faglig udvikling. (Se bilag 1, slide 6)
• Besluttede at der skal holdes et Ungdomstopmøde igen eller et lignende møde for
alle medarbejdere med temaet inklusion og diversitet. Det anbefales at være om
inklusion og diversitet, da det taler ind i kommende indsatser i det nye år samt den
attraktive arbejdsplads.

Der var følgende opmærksomhedspunkter:

• Vigtigt at vi ledelsesmæssigt forstår hvordan man tager imod de nye unge
medarbejdere.
• Den opsamlede viden sendes videre til øvrige magistratsafdelinger.
• Hvis emnet for kommende topmøde er diversitet, overvejes også et
’seniortopmøde’/generationsmøde eller lignende.

Punkt 3: Plan for specialisering af Plejehjemmet Carl Blochs Gade
(Budget 2025)

Rådmandsmødekredsen

• Tog orienteringen til efterretning
• Drøftede opmærksomhedspunkter til orientering til udvalget
• Drøftede mulige politiske nedslagspunkter i processen

Der er følgende emner til videre overvejelser:

• Snitflader (genforhandling) af hvilke (antal) borgere der kommer fra MSB til MSO.
• Statusoverblik (kernefortælling) skabes og udvalget orienteres.
• SF skal løbende inddrages – statusmøde inden sommerferien.
• Tidsplan med augustmodel som skæringsdag for specialisering er god.
• Tema i Vital

Punkt 4: Vind i håret – flere gode cykeloplevelser

Rådmandsmødekredsen godkendte

• At der afsættes et fast beløb til vedligehold og reparationer på de cykler, vi
allerede har

• At der derudover indgås en leasingaftale på nye cykler der inkluderer vedligehold
og reparation
• At vi udover sikrer fortsat samarbejde med civilsamfund og pårørende omkring
cyklerne
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Der følges op på potentiale for samarbejde med Ældresagens/pårørendevenner ift.
cykelture.

Punkt 7: Udvælgelse af indsatser til mad- og måltids-puljen 2025

Rådmandsmødekredsen besluttede

• At mad- og måltidspuljen fordeles jf. forslag i bilag 1.

MBU har forespurgt til maddagsorden. Der udarbejdes forslag til mail Budde kan sende til
Thomas Medom.

Punkt 9: Status budgetforlig 2025

Rådmandsmødekredsen tog status til efterretning.

Civilsamfund drøftes evt. på et strategisk rådmandsmøde med overblik over
samarbejdsaftaler.

Punkt 10: Koncept for KPI-opfølgning

Rådmandsmødekredsen drøftede og besluttede:

• Konceptet for KPI-opfølgning på rådmandsmøder -
• Ny Power BI rapport som format til fremtidige møder.

Der startes op på Rådmandsmøde februar og 1x månedligt.

Den faste kadance - hvor Magistraten behandler sygefravær - lægge ind i årshjul for KPI.

Punkt 11: Eventuelt

Følgende emner tages med på listen til prioritering:

• Bevægelse
• AB
• Civilsamfund
• Beredskab (politisk/adm. Beredskab)
• Tværfaglighed
• Ny kommunikationsmedarbejder – hvordan ser han på os udefra.
• Valgår! Hvordan ærlighed i dette rum omkring det….
• Frisættelse – hvordan MSO arbejder med det. 2.0 i 2025. Invitere Sune/Ulf – VIVE
– gæst ind (pårørende – efter nytår)
• Beredskab til politiske sager – hvordan samler vi et bedre beredskab (½ time)

Vigtigt at invitere gæster til møder.

Gerne højere kadance i starten af året.
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